

BACKUP KIT MULTI STORE L 3 PHASE



09.2025



The BackUp Kit Multi Store L 3 Phase is equipped with three synchronized MultiPlus-II units, ensuring backup power on all phases and enabling high-performance three-phase consumers to be supplied from the battery. The storage capacity supports an annual consumption of up to 8,000 kWh under cyclic operation. With a smart energy meter, consumption can be dynamically controlled. In combination with a small heat pump or electric vehicle, the system operates with high efficiency. The Victron Cerbo Control Unit enables additional configuration and monitoring via the Victron VRM Portal, while the integrated display allows direct on-site monitoring and control.

Das BackUp Kit Multi Store L 3 Phase ist mit drei synchronisierten MultiPlus-II ausgestattet und stellt die Notstromversorgung auf allen Phasen sicher. So können leistungsstarke, dreiphasige Verbraucher aus der Batterie versorgt werden. Die Speicherkapazität reicht für einen jährlichen Verbrauch von bis zu 8.000 kWh unter zyklischer Anwendung. Mit einem smarten Energiezähler kann der Verbrauch dynamisch gesteuert werden. In Kombination mit einer kleinen Wärmepumpe oder einem Elektroauto arbeitet das System besonders effizient. Die Victron Cerbo Control Unit ermöglicht zusätzliche Einstellungen und Monitoring über das Victron VRM Portal, während das integrierte Display eine direkte Überwachung und Steuerung vor Ort erlaubt.

EN	DE	Pieces / Stücke
Inverter / Charger Victron MultiPlus-II 48/5000/70-50	Wechselrichter / Ladegerät Victron MultiPlus-II 48/5000/70-50	3
Fuse 125A	Sicherungseinsatz 125A	1
Fuse 150A	Sicherungseinsatz 150A	1
Battery Lithium Pytes E-Box-48100R TE+	Batterie Lithium Pytes E-Box-48100R TE+	4
Cable Pytes 48100R TE+ M8 black	Kabel Pytes 48100R TE+ M8 schwarz	4
Cable Pytes 48100R TE+ M8 red	Cable Pytes 48100R TE+ M8 rot	4
Cable VE.Can to CAN-bus BMS type A Victron 1.8m	Kabel VE.Can zu CAN-bus BMS type A Victron 1.8m	1
USB adapter cable Victron VE Interface MK3-USB	USB Adapter Kabel Victron VE Interface MK3-USB	1
System Control Unit Victron Cerbo GX MK2	Systemüberwachung Victron Cerbo GX MK2	1
Remote Display Victron GX Touch 50	Fern-Display Victron GX Touch 50	1
Wall Mount Remote Display Victron GX Touch 50	Wandhalterung Fern-Display Victron GX Touch 50	1
Cable RJ45 UTP Victron 0,9 m	Kabel RJ45 UTP Victron 0,9 m	2
DC Distribution Victron Lynx (M8)	DC-Sammelschiene Victron Lynx Distributor (M8)	2
Cable RJ45 UTP Victron 1,8 m	Kabel RJ45 UTP Victron 1,8 m	1
Battery Connection Cable 1,5 m 35 mm ² black marking	Batterieanschlusskabel 1,5 m 35 mm ² schwarz markiert	3
Battery Connection Cable 1,5 m 35 mm ² red marking	Batterieanschlusskabel 1,5 m 35 mm ² rot markiert	3
Art.No.	Art. Nr.	600555